

檔		保存年限
號	/ /	

駐印度代表處經濟組 函

機關地址：11005734 Paschimi Marg,
Vasant Vihar, New Delhi, India
承辦人：
電話：
傳真：
Email：

受文者：經濟部國際貿易局

發文日期：中華民國108年6月20日
發文字號：竺經字第1080000306號
速別：速件
密等及解密條件或保密期限：
附件：如文 (1080000306_Attach1.pdf)

主旨：有關印度商工部貿易救濟局延長對自中國大陸、日本、韓國、越南及我國進口之數位平版印刷板(Digital Offset Printing Plates)反傾銷調查案問卷填覆期限事，請查照。

說明：

- 一、依據印度商工部貿易救濟局2019年6月20日No.6/7/2019-DGTR通知辦理(如附件)；本組本(108)年5月24日竺經字第1080000239號函諒達。
- 二、本案問卷填覆期限延長至本年7月10日止。

正本：經濟部國際貿易局

副本：電子公文交換章
2019/06/21 10:33:26

國際貿易局 108/06/21



1087018523

No. 6/7/2019-DGTR
Government of India
Ministry of Commerce & Industry
Department Of Commerce
Directorate General of Trade Remedies
Jeevan Tara Building, 4th Floor, Parliament Street, New Delhi-110001

Dated: 20th June, 2019

Subject: Extension of time filing Questionnaire response in the anti-dumping duty imports of Digital Offset Printing Plates from China PR, Japan, Korea RP, Taiwan and Vietnam initiated on 16/5/2019.

Sir,

With regard to the above stated matter, the request by certain interested parties regarding extension of time for filing Questionnaire response in the Anti-dumping duty, the matter has been examined and extension is granted up to 10/7/2019.

2. As anti-dumping investigations are time bound, It may be noted that no request for further extension will be entertained. It is requested that responses be filed within the extended time frame.



Rajiv Arora
Additional Director General (Foreign Trade)
Tel. 011-23408718
Email: rajiv.arora@nic.in

To

All Interested Parties